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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági Bizottságának 2013. december 10-én 1330 órától megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer Imre bizottsági elnök, Bencsik Sándorné, Horváth Mariann és
Papp János bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Tóth Tibor igazgatási csoportvezető
Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető

Kozmer Imre bizottság elnöke köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert három bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
Horváth Mariannt javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.
Javasolja  a  napirendi  pontok  tárgyalását  meghívó  szerint  megtárgyalni  mely  javaslattal  a
bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Költségvetési átcsoportosításokra vonatkozó javaslat véleményezése

Kozmer Imre bizottság elnöke átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, Gádoros önkormányzata először nyert „önhikis”
pályázaton, 53 millió forintra pályáztak, 39,7 millió forintot nyertek. Év elején 26 millió forint
a központi költségvetési tartalék terhére volt betervezve a 2013. évi költségvetésben . Ennyi
kellett,  hogy  nullszaldósak  legyenek.  Pár  millióval  többet  várt  az  előzetes  információk
alapján.  Ez  olyan  összeg,  amiből  lehet  gazdálkodni.  Az  eddigi  számlákat  ki  tudták
egyenlíteni, a kölcsönöket ki tudták fizetni. A község arculatának javításában nagy részben
tudnak javítani. A 2 X 8 pavilon helyett 2 X 7 pavilon fér el, de a határozatban nem kellene
szám szerint meghatározni ezek számát, mert még nem lehet pontosan tudni, hogy mennyi fér
el.

Papp János pénzügyi bizottsági tag kérdése, ezek a pavilonok olyanok lennének, mint egy-egy
elárusító boksz?

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, ez zárt elárusító hely egy árus részére, melyek két
sorban lesznek elhelyezve. A beton fel lenne szedve, helyébe térburkolat kerülne, ezzel egy
konszolidált környezet alakulna ki. A bukszus ki lenne szedve a piac és a betonút között.

Papp János pénzügyi bizottsági tag azt látná szívesebben, ha egy tetővel fedett nyitott csarnok
lenne, ahol az asztalok fedve vannak, a vevő is nyugodtan sétál. Furcsa állapotot teremtenek
ezek a pavilon boxok. Reméli,  hogy a másfél millió forinttal a számítástechnikai fejlesztés
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elkezdődik.  Egyre több az online ügyintézés.  Ez a dolog biztos többet fog kívánni ettől  a
másfél millió forinttól.

Bencsik Sándorné pénzügyi bizottsági tag elmondja, szokta látni, kik azok az árusítók, akik
megfordulnak a piacon. Tudja, hogyan szoktak kipakolni,  és mekkora helyet  foglal  el egy
árus. Hogy fog elférni egy árus egy olyan kis boxban? Ő is egy olyat tudna elképzelni, mint
amit  Papp  János  mondott.  Informatikai  rendszerekkel  kapcsolatban  elmondja,  annak
fejlesztését maximálisan tudja támogatni. Amennyiben pénz lesz rá, sokkal többet szánjanak
erre. A gépek nagy része elavult a hivatalban.

Horváth  Mariann  pénzügyi  bizottsági  tag  kérése,  ha  lesznek  olyan  számítógépek,  amik
teljesen  kicserélésre  kerülnek,  esetleg  az  informatikus  tud  olyat  összerakni,  ami  még
használható,  azt  örömmel  venné,  mert  tudnák  a  könyvtárban  és  a  művelődési  házban
használni. 6 gépből 4 használhatatlan. 10 éves gépek vannak, nagyon lassúak.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a számítástechnikai fejlesztésre majdnem 3 millió
forintos  az  igény,  ebben  van  szoftver  és  gép.  Ez  a  terület  eléggé  zsebbenyúlós.  A
legszükségesebbeket  próbálják  lépésről-lépésre  megvásárolni.  Feltehetően  lesz  újabb
pályázat,  ahol  gépekre  lehet  pályázni.  Eddig  használt  gépekre  lehetett  pályázni,  majdnem
olyan árban, mintha új gépek lettek volna. Inkább új gépeket próbálnak vásárolni vagy olyan
pályázaton pályázni, ahol új gépeket lehet nyerni.
Piac téri pavilonokkal kapcsolatban elmondja, Gádoroson nincs is hivatalosan piactér.  Egy
ilyen csarnok jellegű építmény építési engedély köteles, ehhez viszont piacot kell létesíteni.
Ha fix építményről van szó, az építési engedély köteles. Fedett asztalokat terveztek, ahol 180
cm X 180 cm az asztal, 180 cm közte a közlekedési hely. Ezeknek a felépítése nem építési
engedély köteles. Elsősorban nem a helyiek pakolnak ki mindent, hanem a vidéki vásárosok, a
helyieknek kellene, hogy fix helyük legyen. A pavilonok tető része van egymással összekötve,
pergolált szerű.

Papp János pénzügyi bizottsági tag elmondja, Siklósi nem itt lakik, bármit le lehet rajzolni.
Költsék el ezt a pénzt máshova. Ki fogják röhögni őket a 180 X 180-as lyukakkal. Ezzel nem
oldanak meg semmit. Az eladónak nem lenne jó, a vevő a napon és az esőben marad. 180 cm-
en nem lehet kipakolni.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, ezek fedett asztalok, az eladó zárt, fedett helyen
van. 1 m X 80 cm X 1 m a terület, az asztal lap 180 X 90 cm. Erre a helyre szellős, félig fedett
elárusító  helyet  gondolt  a tervező másfél  évvel  ezelőtt.  Beillik  a képbe,  nem lovardaszerű
építmény lenne. Konszolidált körülményeket kell teremteni a piacon. Ez összhangban lenne a
község többi építményével.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök javasolja, hogy a piac téri pavilonok terveit nézzék
meg testületi ülésen. További hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal,
hogy a bizottság javasolja a testületnek elfogadásra a költségvetési átcsoportosításokról szóló
határozati javaslatot a piac téri pavilonok kivételével?

A Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  –  3  igen  szavazattal,  1  tartózkodással,  ellenszavazat
nélkül – az alábbi határozatot hozta:

72/2013. (XII. 10.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
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A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra  a  költségvetési
átcsoportosításokról szóló határozati javaslat elfogadását a
piac téri pavilonok kivételével.

2.) Bejelentések

- Országos Mentőállomás kérelme

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök 20 ezer forintot javasol az általános tartalék terhére.
Más javaslat  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy a pénzügyi  bizottság
javasolja a testületnek, hogy az országos mentőállomás kérelmét 20 ezer forinttal támogassák
az orosházi mentőállomásnál orvosi műszer beszerzését?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

73/2013. (XII. 10.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a testületnek
az  Országos  Mentőszolgálat  orosházi  mentőállomásnál
orvosi műszer beszerzésére 20 ezer forint biztosítását.

- Kölcsey u. 5. ingatlan-felajánlás

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a felajánlott ingatlan értékét meg kell nézni, és
egyéb dolgokat körbejárni, ezért javasolja, ezt a következő ülésen tárgyalják.

- Ravatalozó tervezési szerződés

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra,
ki ért egyet azzal, hogy a pénzügyi bizottság javasolja a testületnek a ravatalozó tervezési
szerződésének jóváhagyását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

74/2013. (XII. 10.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek jóváhagyni a ravatalozó tervezési szerződését.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök  más  bejelenteni  való  hiányában  megköszöni  a
részvételt és az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Horváth Mariann
bizottsági elnök bizottsági tag


